
 

 

Ulft 18 oktober 2013 

Schriftelijke vragen D66 mbt afslag a3 

Geacht college, 

 

Recent lazen we in de krant enkele artikelen over een nieuw voorstel met betrekking tot de geplande 

afslag van de A3 bij Netterden.  Het ging daarbij over het voorstel van de gemeente Montferland en u 

om een verbinding te realiseren tussen deze afslag en de Meilandsedijk.  

In een eerdere discussie over deze nieuwe afslag gaf Wethouder Van Balveren aan dat de afslag een 

grote kans betekent voor Netterden en haar inwoners.  

Wij waarderen uw pogingen om betere alternatieven voor de oorspronkelijke Duitse plannen te 

ontwikkelen en zijn zeer geïnteresseerd in de stand van zaken.  

Onze vragen hierover zijn de volgende: 

1) Bent u bereid om de raad door middel van een uitgebreide memo te informeren over dit met de 

gemeente Montferland uitgewerkte plan? 

zo ja: 

2) Kunt u daarin aangeven wat volgens u de voordelen van de nieuwe afslag voor Netterden en haar 

inwoners zijn? Past de door u voorgestelde verbinding tussen de nieuwe afslag van de A3 en de  

Meilandsedijk bij het bestaande beleid om een betere situatie in en om Netterden voor haar 

inwoners te realiseren? Heeft u het voorgaande  ook besproken met de inwoners / 

vertegenwoordigers van de inwoners van Netterden? Is hierover contact geweest met de collega’s 

aan de andere kant van de grens en is daar draagvlak voor veranderingen in de oorspronkelijke 

plannen? 

3) Wat is er vanuit de gemeente voor nodig om de door u geschetste kansen voor Netterden en haar 

inwoners  te benutten en welk beleid heeft u of Montferland de afgelopen tijd ontwikkeld om de 

kans op realisatie ervan zo groot mogelijk te maken?  

4) Kunt u aan de hand van soortgelijke ontwikkelingen in de gemeente of regio aangeven wat een 

reeël tijdpad is voor de realisatie van een dergelijke verbindingsweg?  

Met vriendelijke groet, 

 

Hayo Canter Cremers 

Fractievoorzitter D66 OIJ 

 


